
Z A P I S N I K 
30. sjednice Izvršnog odbora Hrvatskog jedriličarskog saveza 

održane u Rapcu, 17. rujna 2015. godine 
 
Prisutni članovi Izvršnog odbora: Marin Milardović predsjednik, Alvise Benussi dopredsjednik, 
Nevio Prtenjača i Zlatko Taritaš članovi. 
Ostali prisutni:, Ivo Jaić tajnik, Edo Fantela predsjednik Vijeća za natjecanje Vilim Nakrst 
predsjednik Skupštine.  
 
Članovi Izvršnog odbora Joško Berket i Zoran Popović ispričali su se radi poslovnih obveza. 
 

1. Potvrda zapisnika 26.-29. sjednice – nakon pregleda odluka usvajaju se jednoglasno.  

2. Pregled izvršenja Financijskog plana HJS-a 
Izvršni odbor prima na znanje pregled izvršenja Financijskog plana HJS-a za 2015. godinu. 
Realizacija iznosi 55,11% na prihodovnoj i 50.72% na stranici izdataka. Realizacija se odvija u 
skladu sa planom i programom. 
Pozivaju se klubovi korisnici sredstava iz programa HOO-a, na žurnu dostavu obračuna nakon 
natjecanja i da što prije traže akontacije za predstojeća natjecanja, odnosno za sva natjecanja na 
koja se planira ići do kraja 2015. godine. Ovo je jako važno radi planiranja i eventualne 
prenamjene planiranih sredstava. 

3. Izbor Revizora prema novom Zakonu o računovodstvu udruga 
Temeljem prikupljene dokumentacije (6 ponuda) kao najpovoljnija, prihvaća se ponuda tvrtke 
Maran doo – Split / Ivan Jelović. Cijena revizorske usluge iznosi 5.000,00 kn + PDV. 

4. Prijedlozi izmjena Statuta i pravilnika – podnesci zaprimljeni do 1. rujna 
4.1. Izmjene Statuta - Temeljem Statuta i Poslovnika Skupštine podnesci na izmjene Statuta 

HJS-a uvrštavaju se na Dnevni red Redovne Skupštine u prosincu. Zaprimljena su tri 
podneska (1 JK Mornar, 2 JK Maxi). Izvršni odbor će se do slanja materijala za sjednicu 
Skupštine očitovati po zaprimljenim podnescima. 

4.2. Izmjene pravilnika – Zaprimljen je prijedlog izmjene Stegovnog pravilnika od strane 
predsjednika Stegovne komisije. Temeljem Statuta Izvršni odbor može usvojiti izmjene 
pravilnika i dati Skupštini na usvajanje. Prije usvajanja poziva se predsjednik Stegovne 
komisije Aljoša Gatin na narednu sjednicu IO radi obrazloženja prijedloga izmjena. 

5. Imenovanje člana VZS-a, nakon ostavke člana Denisa Marinova  
Nakon ostavke člana VZS-a Denisa Marinova uručene 18.08.2015., Izvršni odbor na prijedlog 
predsjednika VZS-a imenuje Nenu Marelić Iussich za člana VZS-a. 

6. Organizacija Redovne sjednice Skupštine u Splitu 
Redovna sjednica Skupštine održati će se 12. prosinca u Splitu, prema odluci Skupštine HJS-a. Prije 
odabira mjesta održavanja potrebno je splitskim klubovima ponuditi domaćinstvo kod organizaciji 
sjednice Skupštine, te će se naknadno donijeti odluka o mjestu održavanja. 

7. Državna prvenstva 2015. godine - startnine 
Iz praktičnih razloga klubovi i natjecatelji uplatu kotizacije za nastup na DP uplaćuju na klub, 
odnosno na neposrednog tehničkog organizatora državnog prvenstva, a ne na Savez. U buduće 
može se primijeniti isti princip ili u dogovoru sa klubom uplate mogu ići i na savez. 

8. Kalendar 2016. godine 
8.1.  Raspisivanje natječaja za organizaciju PH 2016. godine – uvjeti i rokovi 
Nakon provedene rasprave usvaja se tekst natječaja (prilog 1. ovog zapisnika)  
8.2.  Upis regata u Kalendar 2016. Godine 
Upis u Kalendar regata odvijati će se kao i protekle godine. Pozivaju se klubovi na upis svojih 
regata. Krajnji rok za usvajanje Kalendara 2016. je 1. prosinca. 



9. Izvještaji klase Optimist za natjecanja koje financira HJS (SP, EP i pripreme) 
Hrvatski jedriličarski savez je do 15.09.2015. imao troškova u iznosu od 193.000,00 kn po 
planiranoj stavci klase Optimist u 2015. godini.  
Radi evidentiranja svih troškova u ovoj godini i izrade što preciznijeg plana za narednu godinu 
poziva se klasa Optimist (tajnik klase sa vodstvom tima na SP, EP i pripreme) da prikažu sve 
troškove ove klase sa SP, EP i priprema za iste, a koje su eventualno učinjene od strane klubova i 
pojedinaca za navedene akcije, a nije ih pokrio HJS. Rok dostave izvještaja je 15 dana od objave 
ove odluke. 
 

10.  Razno 

10.1.  Obveza VZN-a – nadopuna kriterija i financiranja juniora 
Predsjednik VZN-a Edo Fantela usmeno je obrazložio nadopunu kriterija sa prijedlogom refundacije 
sredstava za postignut rezultat od 2013. godine na ovamo. Nakon zaprimanja pisanog prijedloga i 
izračuna o kojim se iznosima radi Izvršni odbor će donijeti odluku o nadopuni kriterija za 
financiranje juniora. 

10.2.  Izmjena zastupnika u Skupštini Hrvatskoga olimpijskog odbora 
Predsjednik Marin Milardović predlaže prenošenje svoje dužnosti zastupnika u Skupštini HOO-a 
članu Izvršnog odbora Zlatku Taritašu. Temeljem Članka 21. Statuta HJS-a ovu odluku je potrebno 
da donese Skupština HJS-a. Izvršni odbor uvrštava ovu točku Dnevnog reda za predstojeću 
Redovnu sjednicu Skupštine u prosincu. 

10.3.  Oprema za nastup na OI RIO 2016 
Izvršni odbor smatra da se za sve učesnike OI Rio 2016., koji su ostvarili normu ili im to predstoji 
postupa po istom obrascu po pitanju nabave jedrilica iz sredstava HOO-a. Stav Izvršnog odbora 
HJS-a je da HOO treba osigurati sredstva za nabavu opreme za sve jedriličare koji će nastupiti na 
OI Rio 2016. 
 
 
Marin Milardović        Ivo Jaić 
Predsjednik         Tajnik 


